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Abstract (en)
Olefinically unsaturated onium salts of the formulae I and II <IMAGE> in which R1 is a hydrogen atom or methyl and A is a direct bond, phenylene or
one of the following radicals <IMAGE> in which n and o independently of one another each represents a number from 1 to 10, Y1 represents I or S-
R2 and Y2 represents S-R2, where R2 is a C1-C4-alkyl, unsubstituted or C1-C4-alkyl-substituted phenyl, m is zero or a number from 1 to 10 and X is
BF4, PF6, AsF6, SbF6, SbCl6, FeCl4, SnF6, BiF6, CF3SO3 or SbF5OH, can be copolymerised with an olefinically unsaturated comonomer which
contains an acid-labile group and give copolymers which are sensitive to radiation and can be used directly as photoresists.

Abstract (de)
Olefinisch ungesättigte Oniumsalze der Formeln I und II <IMAGE> <IMAGE> worin R1 ein Wasserstoffatom oder Methyl und A eine direkte Bindung,
Phenylen oder einen der folgenden Reste <IMAGE> bedeuten, wobei n und o unabhängig voneinander je für eine Zahl von 1 bis 10 stehen, Y1 für
J oder S-R2 und Y2 für S-R2 stehen, wobei R2 ein C1-C4-Alkyl, unsubstituiertes oder C1-C4-alkylsubstituiertes Phenyl bedeutet, m für Null oder
eine Zahl von 1 bis 10 und X für BF4, PF6, AsF6, SbF6, SbCl6, FeCl4, SnF6, BiF6, CF3SO3 oder SbF5OH stehen, lassen sich mit einem olefinisch
ungesättigten, eine säurelabile Gruppe enthaltenden Comonomer copolymerisieren und ergeben strahlungsempfindliche Copolymere, die direkt als
Photoresists eingesetzt werden können.
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